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To:

Cc ) @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 6/3/2021 8:05:16 AM

Subject: RE: financiering IC voor 1 juli en beademingsapparatuur

Received: Thur 6/3/2021 8:05:16 AM

Oke, dankjewel! Ben benieuwd naar het vervolg

Van: JEEM @minvws.nl>

Verzonden: donderdag 3 juni 2021 09:58

Aan: 1. @ minvws.nl>

CC:

Onderwerp: RE: financiering IC voor 1 juli en beademingsapparatuur

Ik hoorde van [REY dat ze weer door kan en waar nodig bij jullie terug komt, dus dat loopt...

Van:EEJBENeminvws.ni>
Verzonden: donderdag 3 juni 2021 09:47

Onderwerp: RE: financiering IC voor 1 juli en beademingsapparatuur

Volgens mij wordt dit weer zonder mij verder opgepakt. Ik ga het even navragen.

Groeten ERE

Verzonden: dinsdag 1 juni 2021 18:14

Aan:

CC: { A. os @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: financiering IC voor 1 juli en beademingsapparatuur

Dank, hoe reageerd- CHET
Kan ze hiermee door?

Ik heb haar vrijdag alvast voorbereid op wat volgens mij de reactie van ZN gaat worden (niet enthousiast) en met als

alternatieve optie dat als er eerder kosten zijn gemaakt die later vanuit de subsidieregeling zijn vergoed, je ook de startdatum

van de subsidieregeling kan aanpassen (maar daar volgde niet direct applaus op). Ben benieuwd hoe dit verder loopt.

on IEE

Onderwerp: RE: financiering IC voor 1 juli en beademingsapparatuur

=ze|
Bij deze alvast een voorproef.
We kennen de context van de vraag niet goed, maar bij de totstandkoming van de subsidieregeling IC bedden werd er ook met

bouwkundige expertise gekeken naar de kosten van de verbouwing. Wanneer dit vergoed gaat worden door verzekeraars (en zij
krijgen dit terug) vragen we ons af wie deze toets nu uitvoert.

Het is lastig om te zeggen of het echt onder de catastroferegeling past, hier kan VWS eigenlijk geen uitsprazk over doen en als

IEE
ct wil dan wordt ZIN benaderd. Maar het is ook even de vraag of VWS dit moet gaan regelen voor ze, omdat de kosten

voor het LNAZ rapport waren gemaakt en na een jaar pas in rekening worden gebracht.

Nog geen helder antwoord dus, maar denk ook niet dat die er (vanuit VWS) komt.

Groeten, FRIPH

Verzonden: maandag 31 mei 2021 17:21
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Aan:IEE< @minvws.nl>

Onderwerp: RE: financiering IC voor 1 juli en beademingsapparatuur

Niet normaal, heerlijk! En fijn dat jullie het oppakken, ben benieuwd naar de conclusie...

Van:HEEJEEMeninvws.ni>
Verzonden: maandag 31 mei 2021 14:34

Aan: JIEBEM en invws.nl>

Onderwerp: RE: financiering IC voor 1 juli en beademingsapparatuur

Hoi [ERE lekker weer he?

We kwamen er vanochtend nog niet helemaal uit. Kan wel onder meerkosten worden gebracht denk ik (mits noodzakelijk voor

covid, dus niet van die verbouwingsplannen die al een paar jaar in de la hebben gelegen, beoordeling aan verzekeraars © ) Maar

de vragen over catastroferegeling mocht Z beantwoorden. Zij hebben voor morgenochtend hier nog een overleg voor ingepland

metERERen mij en dan koppelen we onze reactie aan [EEE vo.

Groeten, EXER

Dubbel
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